

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 27-08-2025 12:28:07 PM Subject: owning	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 27-08-2025 12:28:07 PM الموضوع: تملك
Greetings, With reference to the Disclosure Instructions for Issuer Companies and the Accounting and Auditing Standards of 2004 and their amendments up to 2019, please note that the Specialized Administrative Company for Investment and Financial Consulting, a wholly owned subsidiary of United Financial Investments Company, has purchased 10 million shares of BHM Capital Financial Services, representing 5% of the capital. BHM Capital Financial Services is a private joint stock company listed on the Dubai Financial Market.	السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين دائرة الإفصاح المحترمين تحية وبعد، بالإشارة إلى تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019 ، يرجى التفضل بالعلم بان الشركة الإدارية المتخصصة للاستثمار والاستشارات المالية والمملوكة بالكامل للشركة المتحدة للاستثمارات المالية قد قامت بشراء 10 مليون سهم من اسهم شركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية بما يعادل 5% من راس المال ، علما ان شركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية هي شركة مساهمة خاصة مدرجة في سوق دبي المالي .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: تسنيم دماطي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: تسنيم دماطي